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PROTOKÓŁ Nr XV/19 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 8 października 2019 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni i sołtysi wg załączonej listy obecności, Burmistrz 

Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica 

Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnika Miasta i Gminy Morawica Pani Małgorzata Lisicka, 

Przewodniczący Rady Powiatu Kieleckiego Pan Jacek Kuzia. 

Piętnasta sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Morawicy odbyła się 8 października  

2019 r. w Samorządowym Centrum Kultury w Morawicy (sala konferencyjna)  

z następującym porządkiem obrad. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia  

XV sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Przewodniczący Rady 

Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XV sesja Rady Miejskiej   

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 13 radnych.  

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek formalny w sprawie zmiany porządku obrad –  

w sposób następujący: pkt 4 porządku obrad otrzymuje brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu, natomiast pkt 5 otrzymuje brzmienie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zmiany porządku obrad –  

w sposób następujący: pkt 4 porządku obrad otrzymuje brzmienie: Podjęcie uchwały w sprawie 
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udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu, natomiast pkt 5 otrzymuje brzmienie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. Zmiana porządku jest 

zasadna, ponieważ najpierw musimy podjąć uchwałę dotyczącą udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu, a dopiero później uchwałę w sprawie zmian budżetu.  

Przystąpiono do glosowania. Za przyjęciem wniosku w sprawie zmiany porządku obrad było 

13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad z uwzględnieniem zmian: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T. 

7. Sprawy różne. 

8. Zakończenie obrad.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. Za zatwierdzeniem 

porządku obrad było 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  
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Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Nowy porządek obrad został przyjęty. 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił  

do kolejnego punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Przystąpiono do głosowania. Protokół z XIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy  

z dnia 24 września 2019 r. został przyjęty. Za przyjęciem protokołu było 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad. Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Pan Marian Buras przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 

Miejskiej podjętych na XIV sesji Rady Miejskiej w Morawicy w dniu 24 września 2019 r. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w załączeniu do protokołu. 

Ad. 4 

Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, czyli podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu. Skarbnik Miasta i Gminy Morawica 

Pani Małgorzata Lisicka przedstawiła zasadność podjęcia w/w uchwały. Poinformowała, że po 

ostatniej sesji Rady, wpłynęło pismo z Powiatu Kieleckiego w sprawie zabezpieczenia środków 

w budżecie gminy w roku 2019, kwoty 385 400,00 zł na realizacje dwóch zadań oraz podjęcia 

stosownej uchwały o pomocy finansowej do 10 października. W związku z tym, że Powiat 

będzie musiał w miesiącu październiku podpisać umowy z Wojewodą. Jednym z zadań jest 

remont dróg powiatowych nr 0362T, 0365T i 0376T w kwocie 314 400,00 zł. Drugie zadanie, 
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to przebudowa drogi powiatowej nr 0384T wraz z budową chodnika w miejscowości Nida na 

kwotę 71 000,00 zł. W związku z powyższym został przygotowany projekt uchwały o pomocy 

finansowej na tą kwotę dla Powiatu Kieleckiego. Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan 

Marian Buras uzupełnił wypowiedź Pani Skarbnik, że są to drogi powiatowe – droga powiatowa 

od drogi nr 73 przez Brudzów - Radomice I - Radomice II, druga droga powiatowa, to droga 

od Brzeziny do Kowali, trzecia to  część drogi przez Nidę wraz z chodnikiem. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w danym temacie. Głos zabrał Radny Leszek 

Cygan – upewnił się, że realizacja w/w zadań odbywa się w ramach dróg samorządowych,  

z udziałem 10% ze strony Gminy i 10 % ze strony Powiatu.  

Przystąpiono do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Uchwała Nr XV/110/19 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu 

została podjęta. Uchwała Nr XV/110/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 

 Kolejny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta  

i Gminy na 2019 rok. Pani Skarbnik wyjaśniła celowość podejmowanej uchwały. W związku, 

z tym że trzeba było zabezpieczyć w budżecie kwotę 385 400,00 zł, dokonano zmian celem 

uzyskania tej kwoty. Wydatki zwiększono w dziale 600 rozdział 60014 paragraf 2710 na pomoc 

finansową, zadania własne - bieżące, czyli na remont dróg powiatowych o kwotę 314 400,00 zł 

i w dziale 600 rozdział 60017 paragraf 6300 na pomoc finansową, zadania własne, czyli 

przebudowa drogi powiatowej o kwotę 71 000,00 zł. Zmniejszono wydatki w rozdziale 60013 

o 20 000,00 zł, w rozdziale 60016 o 220 000,00 zł – tutaj zostały dostosowane wydatki do 

przebudowy ul. Ceramicznej w Chałupkach już po zakończonym przetargu i ostatecznych 

kwotach dofinansowania. W rozdziale 60078 paragraf 6050 o kwotę 139 012,00 zł też 

dostosowano środki na przebudowę drogi ul. Dąbrowa w Brzezinach, po podpisaniu umowy  

z Wojewodą na dofinansowanie i przeprowadzonym przetargu. Zmniejszono wydatki  
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w rozdziale 75075 o kwotę  30 000,00 zł z modernizacji tablic tzw. pikaczy. Natomiast  

w dochodach zmniejszono dochody w związku ze zmniejszeniem dofinansowaniem na 

przebudowę ul. Dąbrowa w Brzezinach po podpisaniu umowy z Wojewodą o kwotę 89 722,00 

zł. Zostały zwiększone środki na skutek większego od planowanego wykonania wpływów  

z opłaty eksploatacyjnej o 66 110,00 zł. W związku z powyższym mamy różnice w budżecie  

o 23 612,00 zł, ale zostały wprowadzone środki na kwotę 385 400,00 zł na dofinansowanie do 

dróg powiatowych. 

Przewodniczący otworzył dyskusje w tym temacie. Nie podjęto dyskusji. Przystąpiono 

do głosowania. Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  

ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Uchwała Nr XV/111/19 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2019 rok została podjęta. 

Uchwała Nr XV/111/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6 

Następny punkt obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji przystanków dla autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej  

nr 349007T. Przewodniczący poprosił o uzasadnienie podjęcia w/w uchwały. Zastępca 

Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki poinformował, że Burmistrz po krótce w sprawozdaniu  

z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji wyjaśnił powód podjęcia w/w uchwały. 

Nastąpił błąd w treści uchwały, konkretnie błędnie wskazano numer działki, dlatego 

proponujemy na tej sesji poprawę i uchylenie tamtej błędnej uchwały z poprzedniej sesji, żeby 

komisji która przyjedzie z powiatu również zaopiniowała lokalizację przystanku w Obicach  

przy ul. Kwiatowej z prawidłowym numerem działki. Przystąpiono do głosowania.  

Za głosowało 13 radnych. 

Wyniki głosowania:  

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2  

Wyniki imienne:  
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ZA (13)  

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Marcin Piecyk, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, 

Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (2)  

Michał Jędrzejczyk, Łukasz Wojda 

Uchwała Nr XV/112/19 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji przystanków dla 

autobusowej komunikacji publicznej przy drodze gminnej nr 349007T została podjęta. 

Uchwała Nr XV/112/19 stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady przystąpił do przedostatniego punktu dotyczącego spraw 

różnych. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję na temat spraw różnych.  

W dyskusji udział wzięli:  

Radny Krzysztof Strąk – w miesiącu październiku miały zostać uruchomione nowe kursy 

busów czy zostały już uruchomione, jeśli tak, to w jakich godzinach kursują? Czy w związku  

z nadchodzącymi wyborami, gmina planuje dowozy osób do lokali wyborczych, które same nie 

będą w stanie tam dotrzeć? 

Pan Burmistrz – ogłosiliśmy przetarg w sprawie kursów busów. Niestety zgłosiła się tylko jedna 

firma, która zaproponowała dopłatę do 1 km w kwocie 5,60 zł. My otrzymaliśmy z budżetu 

państwa dofinansowanie na poziomie 1,00 zł. Gmina dołożyła swoją 1,00 zł i gdyby 

przewoźnik mieścił się w tej kwocie, to podpisali byśmy umowę. Ponadto dopłacamy 3,80 zł 

do MPK, więc ciężko porównywać koszt utrzymania do busa. Jeszcze raz zostanie ogłoszony 

przetarg. Zostaną wysłane zawiadomienia do Stowarzyszenia Przewoźników Busów. Sytuacja 

jest trudna, ponieważ gmina może płacić za dowozy tylko do Morawicy, a wiemy że do 

Morawicy nie pasuje nikomu, ani ludziom ani przewoźnikowi. Przewoźnik musi starać się  

o koncesję, aby móc jechać dalej do Kielc. Chcemy zachęcić przewoźników, którzy wezmą 

udział w ogłaszanych przez nas przetarg, aby nie planowali tylko dowozu osób do Morawicy, 

bo kto z nimi przyjedzie – 1 czy 2 osoby, a reszta chce jechać do Kielc. Będziemy ich wspierać 

w uzyskiwaniu potrzebnych koncesji. Do programu nie wszedł sejmik województwa ani 

Starostwo Powiatowe i gminy zostały same i mogą organizować przewóz osób tylko na swoim 

terenie. Taniej chyba byłoby wynająć taksówkę i dostać się do Morawicy. Nadzieje związane 

z rządowym programem były duże. Proszę starać się to wytłumaczyć mieszkańcom. Podjęliśmy 

negocjacje, aby aktualny przewoźnik swoją trasę do Łabędziowa przedłużył do Radomic. 
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Zastępca Burmistrza – szukamy różnych możliwości, wobec tego że mamy już wycenę 

maksymalną. Rozmawialiśmy z innymi przewoźnikami czy zaoferują przewóz na tej linii  

w innej cenie, czy ewentualnie chcieliby to połączyć z przewozami, które już realizują, ale dalej 

na trasie w kierunku Kielc. My jak realizujemy takie przewozy jak ze Zbrzy czy z Drochowa 

dopłacamy kwotę 0,70 zł, a tutaj byłoby 5,60 zł. Szansą jest ten dalszy przewóz do Kielc. 

Przewoźnicy wyrazili wstępną wolę wystartowania w tym zapytaniu, ale pod warunkiem gdy 

Urząd Miasta Kielce wyda im pozwolenie na przewóz osób do Kielc. 

Radny Leszek Cygan – dziękuje Pani Małgosi Orlińskiej za przypomnienie radnym o zabraniu 

urządzeń do głosowania. Na ul. Żeromskiego są dwie posesje nr 58 i nr 60, (sprawa gminie jest 

znana od kilku kadencji) które są nie zamieszkałe, znajdują się tam drewniane budynki  

i sąsiedzi się żalą że znajdują się tam różnego rodzaju gryzonie, insekty, karaluchy, prusaki.  

Te posesje są zarośnięte i opuszczone. Prosiłby, aby coś z tym zrobić. Wiem, że może być 

problem, bo nasi poprzednicy już 8 lat temu o tym mówili, jakoś to się przeciąga, pewnie nie 

można znaleźć właścicieli. 

Pan Burmistrz- uzupełniam odpowiedź na pytanie Radnego Krzysztofa Strąka, że nie 

planujemy dowozu osób do lokali wyborczych. Punkty wyborcze, są rozmieszczone na terenie 

całej gminy. Przy dzisiejszym zmotoryzowaniu naszego społeczeństwa, gdzie na podwórkach 

są po 2 – 3 samochody, można poprosić sąsiada żeby zabrał ze sobą na głosowanie. Jeśli chodzi 

o posesje w Bilczy, to jeszcze raz przypomnę naszej straży miejskiej, aby zainteresowała się 

wskazanymi posesjami. Jeżeli uda nam się ustalić właścicieli i wyegzekwować od nich 

uporządkowanie tych posesji. Dziękuje za przypomnienie o tym. Proszę od nas nie wymagać, 

ponieważ nie mamy prawa, takich uprawnień, aby wejść na czyjąś posesję i coś tam robić. 

Jedynie straż w razie zagrożenia, pożaru może, to zrobić. 

Radny Robert Żołądek – jak wiemy rozpoczęły się prace przygotowawcze nad tworzeniem 

nowego budżetu na rok 2020. Z tymże budżetem na pewno będzie związane zadanie rozbudowy 

Centrum Sportowego przy stadionie MORAVIA. Przypomnę, że przeznaczyliśmy na to 

zadanie na przedostatniej sesji 21 000,00 zł na rozbudowę budynku. Ja mam ogromną prośbę, 

ponieważ przeprowadziłem kilka rozmów z członkami zarządu Klubu MORAVIA, z trenerami 

i nie jest im nic wiadomo na temat tego projektu rozbudowy. Ktoś coś wiedział, ale nie zna 

szczegółów. Nikt nie zna założeń rozbudowy tego budynku socjalnego. Jest wiele wokół tego 

kontrowersji, po rozmowach które przeprowadziłem. Dlatego składam wniosek i prośbę Panie 

Burmistrzu, aby przed opracowaniem tego budżetu zorganizować spotkanie w szerokim gronie, 

oczywiście osoby zainteresowane jak i osoby bezpośrednio z tym związane, czyli członkowie 

zarządu klubu, aby przede wszystkim zapoznać się i przedstawić kierunki, założenia 
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rozbudowy tego ośrodka, przede wszystkim rozbudowy budynku, jak będzie rozbudowywany, 

o co, które pomieszczenia. Ponieważ tam jest wiele pomysłów i na pewno wiele osób by się 

chciało na ten temat wypowiedzieć. To jest bardzo istotne i proszę, abyśmy jeszcze w tym 

miesiącu mogli się spotkać i porozmawiać na ten temat. 

Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o przeznaczone środki, dotyczą one sfinansowania 

dokumentacji. Projekt toczył się od 2017 r. Były tam problemy z uzyskaniem odstępstwa od 

zejścia klatką schodową z góry, chodziło o dostępność dla osób niepełnosprawnych tych 

pomieszczeń na piętrze. Poprzedni zarząd klubu był oczywiście z tym zorientowany, ponieważ 

projektant uzgadniał, odbywały się spotkania w urzędzie na temat w jakim kierunku ma iść ta 

rozbudowa, bo to nie tylko rozbudowa samego budynku, ale dostosowanie przestrzeni na górze, 

przebudowa szatni, łazienek na dole, także przyłączenie do sieci gazowej tego budynku. 

Rozumiem, że zarząd klubu się zmienił, warto im to przedstawić na nowo jak to wygląda. 

Natomiast dokumentacja sama jest już skończona, jest już pozwolenie na budowę. Możemy 

przedstawić założenia projektowe związane z rozbudową tego budynku. Mamy możliwość 

porozmawiania, bo o to też wnioskował Przewodniczący Komisji edukacji i kultury Radny 

Ryszard Znój, także prosiłbym Pana Przewodniczącego o zwołanie takiej Komisji i wtedy  

z klubem się spotkać, zaprosić radnych z Brzezin, z Morawicy, kto tam jest zainteresowany, 

abyśmy mogli na ten temat porozmawiać i przedstawić te założenia jakie są w projekcie. 

Radny Robert Żołądek – chciałbym się ustosunkować do wypowiedzi Pana Zastępcy. Szczerze 

jestem zszokowany, że Pan mi mówi że jest zakończony i potwierdzony projekt rozbudowy 

budynku i jest zgoda na dalszą rozbudowę i nie chce tutaj podawać na nazwisk ze względu na 

ochronę danych osobowych, ale większość osób, z którymi rozmawiałem nie wiedzą  

i podkreślam nie znają założeń rozbudowy. To są ludzie związani z klubem, pracownicy, którzy 

wykonują tam prace i znają problemy tego budynku, zaplecza i itd. Nie rozumiem -  w takim 

razie będziemy przedstawiać tym osobą projekt, który jest już gotowy, czyli nie ma już wpływu 

aby go zmienić? Projekt rozbudowy nie był z nikim konsultowany, taką uzyskałem odpowiedź 

po rozmowach z reprezentantami klubu. 

Zastępca Burmistrza – to jest absolutnie nieprawda, co Pan Radny Robert Żołądek mówi. 

Uczestniczyłem osobiście w spotkaniach z poprzednim zarządem klubu. Nie wiem z jakimi 

pracownikami Pan rozmawiał. Tam jest jeden pracownik zatrudniony przez ZGK SP. z o.o.  

w Morawicy. Być może on jest bardzo dobrze zorientowany w swoich sprawach, utrzymania 

obiektu, najbardziej zaangażowany. Natomiast wtedy na etapie tworzenia tej dokumentacji 

projektowej on jeszcze nie był zatrudniony i może nie zna tych założeń. Jeżeli chodzi o sam 

cykl projektowy, to jak zaczynaliśmy w 2017 r. sama dokumentacja projektowa była złożona, 
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a odwlekał się termin złożenia wniosku o pozwolenie na budowę ze względu na konieczność 

uzyskania zgody na te odstępstwa, o których wspominałem. Ja tak po krótce przedstawiłem te 

założenia. Oczywiście przedstawimy je szczegółowo w jakim kierunku ta rozbudowa będzie 

zmierzała i oczywiście ona odpowiada na te zapotrzebowania, które klub już nam zgłaszał. 

Pan Burmistrz – zastanawia mnie dlaczego Pan Radny Żołądek uważa, że to co myśmy 

zaprojektowali, to jest wszystko źle. Uważam, że to jest dobry projekt, skonsultowany, 

uzgodniony i jakby nie widzę tu problemu. 

Radny Robert Żołądek – Panie Burmistrzu czy w mojej wypowiedzi usłyszał Pan stwierdzenie, 

że projekt przygotowany jest projektem złym? Ja nie znam tego projektu. Na ostatniej komisji 

poprosiłem Pana osobiście o przedstawienie założeń tego projektu i nie wypowiedział Pan 

żadnego zdania, które miałoby przybliżyć radnym informacji, szczegółów, ponieważ Pan nie 

znał odpowiedzi na to pytanie. W związku z tym jak ja mogę powiedzieć, że ten projekt jest 

zły, skoro ja go nie znam i nikt go do tej pory nie zna. W związku z tym bardzo proszę, jeżeli 

Pan chce skomentować moją wypowiedź, to troszeczkę w lepszym stylu. 

Przewodniczący Rady – ja też dziękuje, myślę że dobrym pomysłem jest zorganizowanie przez 

Pana Burmistrza z Komisjami spotkania. 

Pan Burmistrza – ja mam tylko prośbę, że sobie wypraszam jakiekolwiek pouczanie tutaj na 

sesji przez Pana Radnego Żołądka czy w ogóle jakieś inne osoby. Jeżeli Pan mówi o kulturze, 

to niech Pan pomyśli lepiej o swoim zachowaniu. 

Sołtys wsi Drochów Górny Pan Bronisław Pajączkowski – zgłosił się do mnie mieszkaniec  

z ul. Dalekiej w Drochowie Dolnym po drugiej stornie świetlicy. Ma dzieci, które uczęszczają 

do przystanku i jest zainteresowany jakie będzie przejście z tej ul. Dalekiej. Przez drogę 

powiatową jest rów i tam nie ma żadnego połączenia z chodnikiem. Nie zostało to 

przewidziane, a sprawa jest poważna. 

Zastępca Burmistrza -  inwestycja, o której wspominał Pan Sołtys jest to inwestycja powiatowa 

i dotyczy budowy chodnika wzdłuż drogi łączącej Drochów Górny z Drochowem Dolnym. 

Mieliśmy ostatnio spotkanie na miejscu budowy i wyjaśniali aktualne problemy. To jest nowa 

sprawa i też musimy, to skonsultować z Powiatowym Zarządem Dróg, który jest inwestorem 

tego przedsięwzięcia, oni są zlecającym, oni mają podpisane umowy z wykonawcą.  

W przypadku wprowadzenia jakichkolwiek zmian do istniejącego zapotrzebowania, to 

będziemy musieli im to przedstawić. Ja zgłoszę tę sprawę kierownikowi obwodu drogowego 

Powiatowego Zarządu Dróg, żeby przedstawili rozwiązanie powstałego problemu i wówczas 

poinformujemy Pana Sołtysa, choć wiemy że Pan Sołtys interesuje się tym, jest codziennie na 

budowie, pewnie będzie miał najszybciej informacje jak to zostało rozwiązane. 
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Nie zgłoszono więcej uwag. Na tym Przewodniczący Rady zakończył dyskusję. 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan 

Bartosz Kruk zakończył obrady XV sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. Protokolant: Małgorzata Orlińska 


